

Certificate

授权特约使用商证书 SPECIAL AUTHORIZED CONSUMER FOR REHAU GROUP'S INTERIOR SOLUTIONS PRODUCTS

吉林省昭源木业有限公司

Jilin Zhaoyuan Wood Industry Co., LTD

瑞好聚合物(苏州)有限公司在此授权上述公司为德国瑞好集团家具材料的特约使用商,其使用的“瑞好”家具材料是由瑞好工厂或由其监管的其它工厂设计并生产的。

The above mentioned company has been authorized to use Germany based REHAU Group's Interior Solutions products, which designed and produced by REHAU factories or other factories supervised by REHAU.

授权使用的瑞好家具产品:PVC封边带&激光封边带。
Authorized REHAU furniture products: PVC Edgeband & RAUKANTEX PRO Edgeband .

瑞好家具材料是环保而且可以回收的。
REHAU furniture components are environmentally friendly and recyclable.

Jochen Luft

德国瑞好
Interior Solutions 亚太区总裁
Executive Vice President, APAC
REHAU Interior Solutions

签发日期: 2026-01

Issuing Date: 2026-01

有效期: 一年

Validity: 1 year

证书只作为验证瑞好客户身份的目的,在任何情况下不构成德国瑞好公司对客户、或者客户对第三方供应产品的任何担保、保证、义务或责任。具体产品保证或产品责任为独立事项,将依据合同或书面文件确认。本证书不构成任何对客户的许可或授权。德国瑞好保留随时变更、中断或终止客户证书的权利。如需查询授予、吊销或撤销的证书,或查询产品技术信息,请联系德国瑞好公司 [www.rehau.com.cn, 0512 53372888]
This Certificate is only for the sole purpose of identifying the name of the Customers, the certificate establishes in no case and under no circumstances whatsoever warranty, assurance, obligation or liability of REHAU concerning the supply to its Customers or to third parties from REHAU customers. The warranty and liability is independently hereof and agreed in the terms of delivery. This Certificate does not constitute any authorization or license to the Customers or third party from REHAU customers. REHAU reserves the right to change, suspend or terminate this Certificate at any time. Any enquiry on the granted, suspended or terminated certificates or product information, please contact REHAU at [www.rehau.com.cn, 0512 53372888].



扫描查询验证 瑞好防伪标识



REHAU
德国瑞好